
 
 

Verslag van de vergadering van 19 februari 2024 
 
Aanwezig:  
De heer M. Wiersma   Voorzitter 
Mevrouw D. Bouw  Ambtelijk secretaris 
Mevrouw C. van den Hoed Lid 
De heer Th. Kruisinga  Lid 
Mevrouw R. van Veen  Lid 
De heer D. Tippe  Lid 
Mevrouw Borsboom  Lid 
De heer Smits   Lid 
De heer Baks   Lid 
Mevrouw Dekker  Aspirant-lid 
 
Afwezig (met kennisgeving):  
Mevrouw Scheringa 
 

0) Inzake een aantal onderwerpen sluit mevr. Woudstra aan om de ASDN te informeren 
Aan de hand van een memo en infographic wordt de Adviesraad Sociaal Domein meegenomen in de resultaten 
van het WMO cliëntervaringsonderzoek 2022 en de opbrengsten en toekomstbestendige aanpak van het project 
dementievriendelijk.  Over de hoofdlijnen van de aanpak Langer Thuis wordt een mondelinge toelichting 
gegeven. Mevr. Woudstra geeft een reactie op de vragen die de werkgroep Waardig Leven (16-60+jaar) heeft 
opgesteld en neemt een aantal kritische opmerkingen mee en dat leidt tot een aantal acties. 
 

1) Opening  
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. Er wordt een korte voorstelronde gedaan 
in verband met de eerste keer aansluiten van mevr. Dekker als aspirant-lid.  

 

2) Notulen en actielijst van de vorige vergadering 15 januari 2024 
Pag. 2 de formulering is niet correct. Aanpassen in de volgende tekst: mooi om te lezen dat Zeewolde te kennen 
heeft gegeven mee te doen met de Noord-Veluwe ten aanzien van de maatschappelijke opvang en beschermd 
wonen. En zich heeft teruggetrokken uit de regio Almere. Aansluiting is juist heel wenselijk, omdat Zeewolde ook 
al onderdeel uitmaakt van de regio voor de WMO en voor jeugd. Zeewolde is in de loop der jaren meer gaan 
samenwerken met de gemeentes binnen de Noord-Veluwe.  

 
Actielijst; alle acties zijn afgehandeld. 

 

3) Mededelingen  
A) Open Huis gemeente Nunspeet  
Op zaterdag 25 mei wordt er een Open Huis georganiseerd met als doelstelling de inwoners van de gemeente 
kennis te laten maken met de gemeente en de bekendheid vergroten rondom de werkzaamheden die er verricht 
worden. Er is een stand waar de Adviesraad Sociaal Domein een folder neer zou kunnen leggen.  

  



 

4) Stand van zaken werkgroepen  
A) Jong Nunspeet (0 – 23 jaar):  
1. Verslag WG 0-23_12-02-2024  
Mevr. Dekker heeft kennisgemaakt met de werkgroep 0-23 jaar. Besloten wordt om de naam van de werkgroep 
aan te passen in Jong Nunspeet. Hier stemt iedereen mee in, dus hanteren we in het vervolg deze benaming. 
Positief dat er contact is geweest met dhr. Daudeij en er dit jaar meer contactmomenten gaan volgen. De grote 
thema’s (qua aanbesteding of beleidsuitwerking) zijn de afgelopen twee jaar behandeld en de komende tijd 
staat vooral in het teken van verdieping op de thema’s.  
 
Daarnaast heeft dhr. Tippe gebeld met mevr. Ribberink naar aanleiding van de reactie van B&W op het advies 
dat de Adviesraad Sociaal Domein uitbrachten op de reïntegratieverordening. Het voorstel van een mondelinge 
toelichting bij een voor te leggen stuk aan de ASDN en bij een advies wordt niet overgenomen. De ASDN besluit 
om de werkwijze aan te houden conform HHR.  
 
Het rapport ‘Gezond en actief leven in de gemeente Nunspeet 2023-2026’ is een lijvig rapport geworden. Ieder 
lid van de werkgroep heeft het met de ‘Jeugd(ige) bril’ gelezen om in te schatten wat relevant is voor onze 
werkgroep. Hieronder de conclusie:  
- Het rapport is de optelsom van alles wat er is. Dat is fijn en overzichtelijk maar het roept ook vragen op: Wie 
voert de regie? Hoe wordt de voortgang in kaart gebracht?  
- Veel percentages (van roken op jonge leeftijd, overgewicht, laaggeletterdheid) worden afgezet tegen het 
landelijke percentage. Door de verwoording lijkt de gemeente te suggereren dat er geen probleem is wanneer 
het gemeentelijke percentage niet boven het landelijke percentage uitstijgt. De werkgroep is het daar 
fundamenteel mee oneens en is voornemens hier vragen over te stellen. 
- Daarnaast wil de werkgroep Jong Nunspeet een gesprek aanvragen n.a.v. dit rapport over wat er concreet te 
doen staat. Er worden veel projecten opgesomd. Is daar prioriteit in aan te brengen? Hoe gaat de gemeente dit 
oppakken/uitwerken? 
- Het lijkt ons als werkgroep zinvol om contact te zoeken met de GGD. Uit het rapport blijkt dat zij bij meer 
‘Jeugd’-projecten betrokken zijn. 
 
B) Waardig Leven (16+ jaar): 
1. Verslag WG 16-60+_07-02-2024 

 De werkgroepleden hebben verschillende bijeenkomsten bezocht en contacten gelegd o.a. de voorstelling over 
 laaggeletterdheid, bijeenkomst over valpreventie, webinar van de Koepel ‘Daklozen in beeld’ en er is contact 
 geweest met Raedelijn. Het overzicht met de werkvelden en onderwerpen – bedoeld ter participatie voor de 
 ASDN - is ingevuld.  
 

De resultaten van het WMO cliëntervaringsonderzoek zijn positief. De werkgroep is benieuwd naar de 
verbeterpunten van de respondenten. De opbrengst en toekomstbestendige aanpak dementievriendelijk 
Nunspeet heeft de werkgroep met interesse kennis van genomen. Er is een aantal vragen gesteld aan de 
verantwoordelijke beleidsmedewerker mevr. Woudstra, die zij bij haar inbreng in deze vergadering heeft 
beantwoord.  
 
Voor het plan van aanpak GALA worden vooralsnog geen thema’s aangereikt. Een duidelijk rapport waarbij de 
vraag ‘hoe is het verloop van GALA na 2026?’ 
 
C) Reactie op Onderzoek duurzame instandhouding dorpsverenigingen en dorpshuizen;  
 De werkgroep Waardig Leven (16-60 jaar) vindt de reactie die zij hebben ontvangen van mevr. van Wezep 
teleurstellend. Er mist duidelijkheid over de WOC’s. Wat wordt bedoeld met de ‘link’ die erin staat? Met 
betrekking tot de Veluvine is niet duidelijk wat hiermee bedoeld wordt. De zorgen rond de inwoners capaciteit 
van Vierhouten is helaas niet beantwoord. Wat wordt bedoeld met “een participatieplan”? En hoe ziet mevr. van 
Wezep de rol van de ASDN in het vervolg traject? 
Een nieuwe vraag op de opdrachtmemo is: wat is de grondslag van de WOC’s en dorpshuizen volgens de 
gemeente? Er zal vanuit de werkgroep contact worden gezocht met Mevr. Van Wezep om e.e.a. verder te 
bespreken. 



 

5) Cyclus adviezen en reacties nakijken op data en vervolgacties     
A) Schema cyclus advies en reactie; 
Ter kennisgeving gedeeld en er zijn geen vragen. 

 

6) Jaarplanning vergaderen en beleidsonderwerpen 2024 
Het werkgroepoverleg Waardig Leven van 4 september wordt verplaatst naar woensdag 11 september. 
Aanpassen in de jaarplanning. Mevr. Bouw heeft nagevraagd over wanneer de ASDN stukken kan verwachten 
van het beleidsonderwerp speelruimtebeleid. Wordt niet eerder dan april.  

 

7) Communicatie 
Mevr. Borsboom heeft een workshop Communicatie voor Adviesraden van de Koepel gevolgd. Zij is benieuwd 
hoe de ASDN er in staat om op LinkedIn te gaan. De ASDN staat hier positief tegenover. Dhr. Tippe en mevr. 
Dekker geven aan hier over mee te willen denken. In werkgroepen agenderen wat de ASDN op LinkedIn wil 
plaatsen.  
Mevr. van den Hoed heeft geprobeerd een stukje te laten plaatsen in het HaH. Tijdig ingestuurd en ontvangen en 
vervolgens twee weken niets vernomen en de publicatie in het HaH bleef uit. Reactie op een mail die mevr. van 
den Hoed heeft gestuurd was ‘als er geen plaats is dan publiceren zij niet’. Verder werden de volgende tips 
gegeven; Met betrekking tot data – niet verwijzen naar vorige data, logo kan niet geplaatst worden bij het 
persbericht, foto’s toevoegen en eerder insturen zorgt voor meer kans op publicatie. Een volgende publicatie 
wordt via Communicatie van de gemeente ingestuurd. Wellicht dat dit ook zorgt voor meer kans op publicatie. 
Mevr. Bouw stuurt het logo van de ASDN in jpeg naar mevr. van den Hoed en mevr. Scheringa.  
 

8) Plan van aanpak GALA - invulling studiedag  

Op vrijdag 31 mei staat er een studiedag gepland. Insteek is om een deel van de studiedag te besteden aan 
GALA. Mevr. Woestenburg – projectleider IZA / GALA – is hier al voor benaderd. Er is behoefte om mevr. 
Woestenburg al eerder te spreken. In de werkgroepen worden er 2 / 3 thema’s bepaald vanuit het plan van 
aanpak GALA waar de ASDN zich op wil gaan focussen. Vanuit elke werkgroep gaat er iemand met mevr. 
Woestenburg in gesprek. De werkgroepen stemmen dit onderling af en nemen contact op met mevr. 
Woestenburg. De invulling van de studiedag komt de volgende ASDN-vergadering terug op de agenda. 

 

9) Rondvraag  

Mevr. van den Hoed;  
- Had afgelopen week naar de valentijnsborrel van de IG willen gaan, maar kon het helaas niet vinden.  
- In het najaar 2023 is er twee keer een toelichting geweest op de visie van de Inclusief Groep met 3 scenario’s 

vanuit het rapport Berenschot. Hoe nu verder? Komt het nog in de gemeenteraad en hoe verder met de IG? 
De IG is ontzettend belangrijk voor inwoners voor de gemeente Nunspeet en inwoners die daarin 
participeren. De voorzitter vraagt het na aan mevr. Ribberink – beleidsadviseur Participatie - en Risko 
Balkenende – directeur van de IG. 

Dhr. Smits;  
- Gesprek gehad met dhr. Kok over mensen die tussen wal en schip vallen. Met betrekking tot een individuele 

casus heeft dhr. Kok de indruk dat mensen tussen wal en schip vallen weggenomen.  
Dhr. Baks; 
- De alleenreizende minderjarige asielzoekers (AMV’ers) worden inmiddels in Nunspeet aan de Elspeterweg 

opgevangen en het lijkt hen goed te gaan; 
- In het kader van belangenverstrengeling deelt dhr. Baks mee dat zijn echtgenote lid wordt van het Dagelijks 

Bestuur van SWN.  
Mevr. Bouw; 
- Er volgt een uitnodiging voor de bijeenkomst over de nieuwe regiovisie Samen tegen huiselijk geweld 2024-

2028 op 15 april ’s avonds. Mevr. van den Hoed stelt een vraag hoe deze bijeenkomst over 
ouderenmishandeling zich verhoudt tot de Alliantie Ouderenmishandeling. 

- Wanneer volgt er weer een informele bijeenkomst? Volgende ASDN-vergadering agenderen.  



 
 
Dhr. Wiersma;  
- Is er behoefte aan een kennismaking met de Plaatselijke Werkgroep Toegankelijkheid (PWT)? Hier is geen 

behoefte aan.  
- Dhr. Wiersma stelt het jaarverslag op en maakt een globale samenvatting voor B&W. Voor de volgende 

ASDN vergadering is deze gereed.  
 

10) Afsluiting  
De voorzitter dankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid en sluit de vergadering.  

 
Volgende vergadering: maandag 11 maart 2024 

 
 
 


